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Alligator takes boy and Tate  

Modern extension 

鳄鱼拖走小男孩，泰特现代美术馆扩建完工 
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本集内容 

 Alligator drags boy into water 小男孩在奥兰多迪斯尼乐园被鳄鱼拖入水中 

 London's Tate Modern opens new extension 泰特现代美术馆扩建部分对外开放 

  

文字稿 

The search continues for a two-year-old child who was apparently dragged into a lagoon by an 

alligator as he and his family were paddling in the water in Florida. It happened near Disney's Grand 

Floridian Resort and Spa. Police say the little boy was dragged into the Seven Seas Lagoon on 

Tuesday evening. 

一位两岁小男孩和家人在佛罗里达附近的泻湖中玩耍时被鳄鱼拖入水中后失踪，相关人员仍在

寻找男孩的下落。事发处位于迪斯尼佛罗里达水疗度假村（Disney's Grand Floridian Resort and 

Spa）附近。警方说小男孩是周二晚上被拖入七海湖（Seven Seas Lagoon）的。 

It’s already the most visited modern art museum in the world. This week the Tate Modern in London 

will open a £260m extension that will greatly expand the range of work on show. The art collection 

will also be more diverse – many more countries will be displaying art work and it will also introduce 

visitors to some less familiar artists. 

它已经是世界上被访次数最多的现代艺术博物馆。本周，位于伦敦的泰特现代美术馆将对外开

放其耗资 2 亿 6 千万英镑（约合人民币 24 亿）的扩建部分。扩建后的泰特现代美术馆将有能

力展示更多的艺术品系列。同时，展出的艺术收藏品种类也会更多样化，因为更多的国家将会

在这里展示自己的艺术品，也借机给参观者介绍一些不为人知的艺术家。 

 

词汇 

paddling 戏水  

range 系列，种类 

 

视频链接  http://bbc.in/1VZ1Cbw 
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练习 

请从以下词汇中选择适当的答案来完成句子。注意：你可能需要改变单词的时态来完成句子。  

 

paddling / range  

1. Signs have been put up in Trafalgar Square warning people not _________ in the fountains.   

2. My hairdresser offers a _________ of skincare treatments - from moisturisers to tightening 

serums.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

答案 

1. Signs have been put up in Trafalgar Square warning people not to paddle in the fountains.  

2. My hairdresser offers a range of skincare treatments - from moisturisers to tightening serums.  

 

 


